
    Mötesanteckningar 2025-04-11 

 

 

Kommunala tillgänglighetsrådet 

Tid och plats  2025-04-09 klockan 13.00-16.00 på Linbanegatan 12 

Beslutande:  Anders Wikman (NE) ordförande 

Anneli Djurklou, vice ordförande, STROKE  

  Jan Wigdell, HRF 

Margareta Wiberg, Reumatikerna 

  Arne Sundvall, SRF, FUB 

Katarina Lindberg, DHR 

Lars Engelberg (S) 

 

Ersättare  Agneta Södersten, Astma- och allergiföreningen 

Nicklas Kleman, Neuro 

Yvonne Bromée, FUB 

Sven Hallberg, Ångestföreningen 

 

Frånvarande  Magnus Hellmark (C) 

  Solveig Sundblad (S) 

Anna Juhlin (NE) 

Lena Thorén, HRF 

Jesper Englungh (S) 

 

Övriga deltagare Irma Aalto, sekreterare 

Mattias Porsaeus, utvecklare vård och omsorg 
Christina Wahlström, utvecklare vård och omsorg 
 

 

 

 



Föredragningslista med anteckningar 

Nr Ärende    Föredragande 

§1 Öppnande    Anders Wikman  

§2 Upprop 

§3 Val av justerare   Anneli Djurklou  

§4 Föregående anteckningar godkändes och lades till handlingarna 

§5 Funktionsprogram för vård- och omsorgsboenden 

Maria Palm från vård och omsorg berättar om ett pågående arbete hon tillsammans med Helena 
Duske gör för att skapa ett funktionsprogram det vill säga ett dokument för planering och 
projektering för nya vård- och omsorgsboenden.  
Presentation i Powerpoint samt åhörarkopia i Word bifogas.    

 

§6 Översyn stöd psykisk funktionsnedsättning 

Jenny Andersson från vård och omsorg och Hanna Röngren från socialförvaltningen berättar om 
sitt uppdrag för översyn av socialpsykiatrin. De presenterar vilka förflyttningar vi behöver göra 
framöver. Nya socialtjänstlagen och resultatet av regeringens samsjuklighetsutredning. 
Som resultat av översyn i Enköping ser de att problematiken är komplex och målgruppen 
förändrad. Vi behöver arbeta med individen i fokus med anpassat stöd utifrån behov. Det finns 
behov för mer samverkan exempelvis mellan vård och omsorg och socialtjänsten och ett mer 
flexibelt arbete. 
Presentation i PDF samt anteckningar i Word bifogas. 

 

§7 Mail om tillgänglighetsanpassning kommunägt ridhus 

Tillgänglighetsrådet har mottagit ett mail från en privatperson som arbetar i parakommittén vid 
Enköpings ridhus. Personen har önskemål om tillgänglighetsanpassning i form av dörröppnare 
och har trots flera försök inte fått någon återkoppling från kommunen. Personen vill även 
diskutera möjligheten att installera lift i ridhuset för pararyttare. 

Mötet skickar frågan med Lars Engelberg till tekniska nämndens arbetsutskott. 

 

§8                 Information från hållbarhetsutskottet 

Inget möte. 

  

§9 Information/återkoppling från kommunstyrelsen 



Anders Wikman redogör att kommunstyrelsen har bland annat godkänt detaljplanen för så 
kallade Stattomten och ärendet ska upp till nästa kommunfullmäktige. Även årsredovisning 2024 
har gåtts igenom. 

 

§10 Information/återkoppling från nämnderna  

Endast tekniska nämndens representant är närvarande och tar med sig de två inkomna frågorna 
till arbetsutskottet. 

 

§11 Upphandling samhällsbetalda resor 

Andrey Edemskiy och Mia Svensson redogör att de, av listan som FRE lämnade förra mötet, har 
tagit med i kravspecifikationen alla punkter som lagstiftningen tillåter. Det befintliga avtalet går ut 
i augusti och innan vinnande företag tar vid ska ett startmöte arrangeras och då får 
representanter från KTR delta. Uppföljning kommer att göras månatligen på klagomål och en 
enkätundersökning bland brukarna planeras nästa år.  

KTR tackar Andrey och Mia för att de har fått delta i arbetet och bidra med synpunkter från 
brukarperspektiv. 

Under §11 diskuteras även ett brev som Funktionsrätt Enköping har 27.9.2023 skickat till 
tekniska nämnden angående samordning av kostnader på bussresa kontra färdtjänst. Brevet har 
tagits med som meddelande i oktobernämnden men inga beslut tagits eller svar skickats. 
Funktionsrätt Enköping menar att differensen i kostnaden är diskriminering och strider mot 
diskrimineringslagen.  

Mötet skickar frågan med Lars Engelberg till tekniska nämndens arbetsutskott. 

 

§12 Övriga frågor 

Betalsystemet vid pendlarparkering tillåter inte att man avbryter dygnsparkeringen i Easypark 
appen. Andrey Edemskiy kontrollerar. 

 

Nästa möte 12 juni, kl. 13.00–16.00 

 

Anders Wikman Anneli Djurklou  Irma Aalto 
Ordförande  Justerare  Sekreterare 

 


